
 

 

Outi Hedemäki 

Olen työskennellyt yli 26 vuotta työpajatoiminnan parissa, viime vuodet keskittyen toiminnan 
kehittämiseen ja johtamiseen. Tällä hetkellä työskentelen Meri-Lapin alueella toimivan Meriva 
säätiön toimitusjohtajana. Tämän kokemuksen kautta minulle on kehittynyt vahva näkemys, 
jonka avulla haluan edistää alan kestävää tulevaisuutta ja vaikuttaa aidosti koko toimialan 
kehityssuuntaan.  

Into – etsivä nuorisotyö ja työpajatoiminta ry:n hallituksessa minulla on ollut ilo työskennellä 
jo kaksi vuotta, ja uskon edelleen sen tarjoavan merkittävän mahdollisuuden vaikuttaa alan 
pitkäjänteiseen kehittämiseen. Hallituksen jäsenenä tavoitteeni on vahvistaa 
työpajatoiminnan ja etsivän nuorisotyön toimintaedellytyksiä ja varmistaa, että nämä palvelut 
säilyvät elinvoimaisina ja tavoittavat nuoret kaikkialla Suomessa.  

Koen edustavani hallituksessa Pohjoista-Suomea ja olen sitoutunut alueellisen tasa-arvon 
edistämiseen. Tuon hallitukseen kehittämisorientoitunutta ajattelua ja uudenlaisia 
toimintamalleja, jotka tukevat Into ry:n ja koko toimialan tulevaisuutta.  

Jos minut valitaan, lupaan antaa osaamiseni ja intohimoni täysillä Inton ja toimialan 
eteenpäin viemiseen. 

 


